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Punkt  Indhold 
1. Her og nu Ledelse, Elever, Personale, Forældre. 

 
Ledelse: 
 
Det samelede elevtal i distriktet er pr. 1. marts på 1234 elever, 
hvilket er én elev mere end pr 1. februar. 
 
Den reelle forbrugsprocent er forventeligt højere end de 
15,18% rapporten viser ved udgangen af februar, idet der 
mangler en regulering af budgetrammen for 2023.  
 
Søren har været på Fyn til Teknologikonference. Vi har fået 
midler til uddannelse af personale og vi er i gang med at 
udarbejde en uddannelsesstrategi. 
  
Personale: 
Man er skuffet over, at man på Nordstjernen til kommende 
skoleår ikke får tildelt 3 børnehaveklasser. Søren orienterer 
personalet om årsag hertil. 
Man er frustreret over, at man føler, at man ikke lykkes med at 
integrere ukraineske elever. Det er svært at tilbyde dem en 
god undervisning. Søren bringer bekymringen videre i 
Distriktsleder gruppen. 
 
Forældre: 
Der efterspørges SFO II/klubtilbud. Bestyrelsen har af flere 
omgange rettet henvendelse til forvaltningen herom.  
 
Processen omkring ansættelse af skoleledere er udskudt på 
ubestemt dato.  
 

2. Styrelsesvedtægt Høring om ny styrelsesvedtægt ifm. opsplitning af 
skoledistrikter i skolen. Bilag vedhæftet. 
 
Jan laver et udkast til et høringssvar og rundsender til 
bestyrelsen. 
 

3. Elevtal Forventede elevtal for kommende skoler, og evt. behov for 
klasseoptimering. 
 
 



Nordstjernen: Punktet drøftet 
 
Frydenstrand: Punktet drøftet 
 

4. Princip Princip om digital dannelse efter debat på seneste møde 
Forventet godkendelse af princip. Bilag vedhæftet. 
 
Bestyrelsen godkender princippet.  
 

5. Valg Der er valg til de nye skolebestyrelser til sommer. Debat om 
dette. 
 
Inviter gerne bestyrelsen, hvis der er arrangementer i foråret – 
i forhold til at hverve kommende bestyrelsesmedlemmer.  
 

6. Meddelelsesbog Orientering og debat om de kommende (elektroniske) 
meddelelsesbøger. 
 
Meddelelsesbogen er tænkt som et dialog værktøj.  
 
Elevplanen som vi kender den falder bort – meddelelsesbogen 
træder i stedet.  
 
Forslag om, at den kommende bestyrelse drøfter anvendelsen 
af meddelelsesbogen og udarbejder principper herfor.  
Til kommende møde holder Søren et kort oplæg herom. 
  
 

7. Budget Gennemgang af budget for kommende skoleår, for hver af de 
kommende to nye skoler.  
 

Samlet set skal der ske tilpasninger i hele distriktet på 
almenområdet for ca. 2,5 mio. på 5/12 af året – altså perioden 
fra 1. august til 31. december. De 2,5 mio. fordeler sig ligeligt 
på de to nye skoler.  
 
Tilpasningen skal ske med baggrund i følgende forklaringer: 

- Visionsmidlerne ophører 

- Demografiudvikling 

- Midlerne fra socialstyrelsen er opbrugt 

- Stigende visitation og dermed øget tildeling til 

specialområderne 

På baggrund af tilpasningerne forventes det, at der på 
hver skoleafdeling er ca. 6 lærerstillinger til øvrige 
opgaver, når den lovpligtige fagdelte og understøttende 
undervisning er læst. 
 

Der har samlet set været en elevtilgang på specialområderne, 
hvorfor der her forventes en tilførsel af ressourcer.  



 

8. Næste møde Dato: 17. april: Nordstjernen 

 Valg til skolebestyrelsen 

 Tilbagemelding fra Søren vedr. ukrainske elever 

 Årsberetning 

 Elevtal – evt. klasseoptimering 

 Meddelelsesbogen – oplæg fra Søren 

 Den Mangfoldige folkeskole 

 

9.  Evt.  

10.  Print og underskrift Senest 2055 
 

 


